
Skromen odziv na prevzemno ponudbo
Ljubljanske mlekarne še bolj zadružne Lastništvo v LM so z 31,97 odstotka povečali na le 36,41 odstotka

Ljubljana - Prevzemna po-
nudba Mlekodela, Deželne
banke Slovenije in Zadružne
zveze Slovenije za Ljubljanske
mlekarne (LM), s katero so po-
nujali 6,50 evra za delnico, je
prepričala le 308 malih delni-
čarjev, ne pa tudi velikih lastni-
kov v konzorciju okrog NFD,
ki je zadnja leta prodajal svoj
54-odstotni delež.
MARJETA ŠOŠTARIČ
Takšen je za zdaj še vedno neura-
dni izid prevzemne ponudbe, ka-
tere rok se je iztekel minuli petek
in s katero so prevzemniki pri-
dobili 194.713 delnic ciljne druž-
be, kar predstavlja 4,44 odstotka
celotne izdaje. S tem so povečali
lastništvo v mlekarni z 31,97 od-
stotka na skupaj 36,41 odstotka.

Mlekodel, Deželna banka Slo-
venije in Zadružna zveza Slove-
nije s 33 zadrugami v sistemu so
ponudbo za prevzem LM objavili
19. septembra. Ponudba se je na-
našala na 2.981.148 delnic oziro-
ma 68,03-odstotni delež družbe.
Ob objavi prevzemne ponudbe
so zatrdili, da bi družba s pre-
vzemom dobila dolgoročnega in
stabilnega lastnika, ki bo imel

interes, da mlekarna uspešno
posluje.

»Za slovensko kmetijstvo in
podeželje je prireja in predelava
mleka ključna gospodarska pa-
noga, zato si bomo še naprej pri-
zadevali za zadružno lastništvo
mlekarne ter s tem za dolgoroč-
no stabilnost razmerij na trgih
pridelave in predelave mleka, ki
so med najpomembnejšimi kme-
tijskimi oziroma živilskimi pano-
gami tudi v evropskem prostoru.
Le tako bomo lahko potrošniku
zagotovili trajno in kakovostno
ponudbo mleka in mlečnih iz-
delkov, pridelanih v domačem
okolju, kar je pomemben ele-
ment zagotavljanja prehranske
samopreskrbe,« pravi Janko Stoj-
kovič, predsednik nadzornega
sveta Mlekodela.

»Še vedno smo prepričani, da je
bila cena prava, primerna, skladna
z vsemi izračuni. Vsak posamezni
imetnik delnic pa se odloči, ali bo
prodal ali ne,« je bil prvi komentar
prvega nadzornika Mlekodela Jan-
ka Stojkoviča na rezultat prevze-
mne ponudbe.

Na vprašanje, ali so ob splošni
krizi vendarle pričakovali, da se
bo več lastnikov delnic kljub nizki
ceni odločilo za njihovo prodajo,

in ali jih je rezultat razočaral, je
odgovoril: »Nimam ravno občut-
ka, da bi bilo to slabo. Če je 308
imetnikov delnic prepoznalo, da
je cena prava, in so prodali, je tudi
nekaj. Svoj lastniški delež smo
povečali. Časi so čudni,« pravi in
hkrati priznava, da bi bil lahko
izid precej drugačen, če bi se večji
lastniki odločili za prodajo svojih
lastniških deležev, saj bi se »zanjo
zelo verjetno odločilo tudi več ma-
lih delničarjev«.

Vsi podpisniki konzorcijskega
sporazuma za prevzem največje
mlekarne v državi se bodo v bli-
žnji prihodnosti sestali in se odlo-
čili, kako in kaj naprej.

»Možnost pa vsekakor obstaja,
da lahko še dokupimo določen
delež. Zagotovo se bomo tudi od-
zvali, če se bo s prodajo mlekarne
karkoli dogajalo,« pravi Stojkovič.

Predsednica uprave LM Cvetana
Rijavec, ki ima v lasti 2550 delnic
družbe, je že ob prevzemni ponud-
bi povedala, da je ne bo sprejela.
Ocenila pa je, da prevzem v prime-
ru, da bodo prevzemniki uresničili
navedbe v prevzemnem prospek-
tu, ne bo vplival na zaposlovanje
ali kraj opravljanja poslov.

N
ar

oč
ni

k:
 V

SE
SL

O
VE

N
SK

O
 Z

D
R

U
ŽE

N
JE

 M
AL

IH
 D

EL
N

IČ
AR

JE
V

O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!
Kl

ip
in

g 
d.

o.
o.


